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Protokół Nr 41/2022

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w %pólnie Krajeńskim
w dniu 9 lutego 2022r.

/ a,?1

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z pandemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Artur Juhnke - Przewodniczący;
Lucyna Pająk - Zastępca Przewodnicz4cego;
Barbara Szlezer - Członek;
Zdzisław Grzeca - Członek;
Leszek Kąkol - Członek;
Robert Sieg - Członek

oraz zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Dyrektor Złobka - Danuta Daszkiewicz;
3. Kierownik Klubu Dziecięcego - Kamila Damaszek;
4. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Kontrola funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny;
Analiza wydatków sołectw i osiedli za 2021 r. ;
Opinia Komisji w sprawie wniosku MLKS ,,Krajna";
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja przeprowadziła kontrolę funkcjonowania Centrum Małego Dziecka i Rodziny
(protokół z przeprowadzonej kontroli stanowi za%cznik do niniejszego protokołu).

Ad.3. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji informację w sprawie realizacji budżetów sołectw
i osiedli za 2021r. Ponadto przedstawiła szczegółowe wydatki Sołectwa Wilkowo, Sołectwa
Wiśniewa i Osiedla Nr 2 (informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu). Dodała,
że jeśli chodzi o wydatki to zwykle 20 - 30% środków jest przeznaczanych na drogi, a pozostałe
środki na szeroko rozumianą działalnością kulturalną oraz w przypadku sołectwa na utrzymanie
świetlic wiejskich. Nadmieniła, że w ubiegłym roku budżety jednostek pomocniczych gminy
zostały wykonane prawie w l OO% - ach.

Komisja po dokonaniu analizy przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Pan Juhnke poinformował, że MLKS ,Krajna" złożył pismo w sprawie wprowadzenia
zakazu zatrzymywania się i postoju pojazdów wzdłuż ogrodzenia przystani żeglarskiej przy
ulicy Jeziornej 2 w Sępólnie Krajeńskim oraz w miejscu wodowania łodzi. Pan Juhnke
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przypomniał, że tą sprawę poruszał już podczas sesji Rady Miejskiej, proponował ograniczenie
miejsc parkingowych po przeprowadzeniu rewitalizacji. Zasugerował, aby powrócić do sprawy
i wzdłuż płotu przystani i w miejscu wodowania łodzi wyłączyć dwa lub trzy miejsca
parkingowe, obecnie istnieje niebezpieczeństwo potrącenia przez samochody dzieci
korzystających z łodzi, %dź możliwość uszkodzenia parkujących samochodów w trakcie
wodowania łodzi. Pan Grzeca poinformował, że podczas posiedzenia Komisji Budżetu
przekazano propozycję Burmistrza o ustawieniu parkomatów, można to połączyc z
wy%czeniem dwóch lub trzech miejsc parkingowych przy molo. Komisja jednogłośnie
opowiedziała się że wystąpi do Burmistrz z odpowiednim wnioskiem w tej sprawie.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu styczniu br.

Ad.6. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Juhnke zapytał, czy fakt przenoszenia rozliczania przez firmy z naszego terenu do innych
urzędów skarbowych wpływa na obniżenia dochodów podatkowych budżetu gminy, chodzi o
PIT i CIT. Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jeśli chodzi o te podatki, to od tego roku gmina
nie posiada informacji o wysokości przysługujących jej udziałów, został wprowadzony ryczałt,
trudno %dzie to ocenić. Zaznaczyła, że np. płatność podatku od nieruchomości następuje w
gminie, gdzie ta nieruchomości jest zlokalizowana. Inaczej jest np. w przypadku podatku od
środków transportowych, jest on płacony w gminie gdzie jest zarejestrowana działalność, czyli
nie pozostaje to bez znaczenia na wysokość wpływu podatku do budżetu gminy. Pan Grzeca
dodał, że jeżeli chodzi o PIT, to pracownik rozlicza się w miejscu zamieszkania. Pan Juhnke
powiedzial że poruszył ten temat ponieważ powziął informację, że niektórzy przedsiębiorcy
zmienili lokalizacje firm, aby nie rozliczać się z miejscowym urzędem skarbowym. Pan Juhnke
powiedział, że powróci do tej sprawy;

- Pan Grzeca zwrócił się o poinformowanie w jakich kwotach partycypowali mieszkańcy w
kosztach opracowania dokumentacji na budowę nawierzchni ulicy Radosnej, Prusa i Reja.
Komisja postanowiła, że zwróci się do Burmistrza o przedstawienie pisemnej informacji w tej
sprawie.

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicz4cy zakończył obrady.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. ZdzisławGrzeca-Członek

4. Leszek Kąkol - Członek

5. Robert Sieg - Członek

6. Barbara Szlezer - Członek
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protokołowa:

Tomas
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